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دیدیه اندونگ، ستاره گابنی استقلال یکی از 
خبرسازترین بازیکنان این تیم پس از دربی بوده 
است. پس از این مسابقه عنوان شد او به دلیل 
4 اخطاره شدن، بازی با ذوب آهن را از دست داده 
اما خیلی زود مشخص شد او محروم نیست و 
می تواند استقلال را همراهی کند. پس از آن 
اندونگ به تمرین نرفت تا شایعه قهر او رسانه ای 
شود؛ اتفاقی که با حضور روز گذشته او در 
تمرینات خودبه خود تکذیب شد. براساس اخبار 
اعلام شده، اندونگ به دلیل سرماخوردگی یک 
 جلسه با استقلالی ها تمرین نکرده است.

امیرحسین اعظمی |  پیــروزی در 3 بازی پیاپی، 
اســتقلال را در شرایط نســبتا خوبی برای تقابل با 
پرسپولیس قرار داده بود. مدیران باشگاه استقلال اما 
چند روز مانده به انجام این بازی مهم، به دنبال یک 
سرمربی جدید بودند و اعتقاد داشتند با محمد نوازی 
نمی توانند در دربی نتیجه بگیرند. آنها در فاصله کمتر 
از 24 ساعت مانده به این بازی، میودراگ بوژوویچ را به 
اردوی آبی ها آوردند و سرانجام استقلال با این مربی 
مونته نگرویی هم شکست خورد. با نوازی درخصوص 
شکست در دربی و مســائل مختلف دیگر صحبت 

کردیم و او به سؤالات همشهری پاسخ داد.

   فکــر می کردیــد در بــازی با 
پرسپولیس شکست بخورید؟

فکر می کنم دیگر نباید در مــورد این بازی صحبت 
کنیم. ما یک بازی مهم بــا النصر داریم که باید روی 
این مسابقه تمرکز کنیم. خیلی ها دوست نداشتند 

استقلال در دربی برنده شود.

   این یک نگاه بدبینانه نیست؟
خیلی چیزها را باید کنار هم قرار دهید. شــما به 
صحبت های مجریــان توجه کنیــد و ببینید در 
رســانه ها یا فضای مجــازی چه مســائلی عنوان 
می شود. در صداوســیما باید عدالت رعایت شود 
ولی شما ببینید آقایان میثاقی، احمدی یا خیابانی 
چگونه صحبــت می کنند و درنهایــت مجبور به 
عذرخواهی می شوند. آقای به ظاهر استقلالی هم در 
بیرون از ایران کارشناسی می کند و تیم را می کوبد، 
شما نمی توانید یک تیم معمولی را بچرخانید ولی در 
مورد استقلال موضع می گیرید و تیم را می کوبید؟

   خیلی ها معتقدند انتخاب بوژوویچ 
یک روز قبل از دربی، اشتباه بزرگی از سوی 

   خیلی از کارشناسان داوری، ادعای 
شما را در صحنه ای که اعتقاد به اعلام پنالتی 
داشــتید رد کردند. هنوز هم معتقدید روی 

آزادی خطا شد؟
برخی کارشناســان جانبدارانه نظــر می دهند ولی 
چرا تصویر VAR از صحنه آفساید پخش نشد. این 

اتفاقات روی ذهنیت بازیکنان تأثیر می گذارد.

   قبول دارید تیم شما روی گل دوم 
پرسپولیس اصلا تمرکز نداشت؟

ما در این زمینه نکات لازم را به بازیکنان گوشزد کرده 
بودیم ولی اتفاقاتی رخ می دهد که تمرکز بازیکنان 

به هم می ریزد.

   الان شرایط روحی تیم برای بازی با 
النصر خوب است؟

شرایط تیم خوب است و امیدوارم از استقلال حمایت 
شــود. ما خیلی مواقع احســاس تنهایی کردیم و 
برخوردهایی با اســتقلال صورت گرفت که خوب 
نبود. برای این بازی انگیزه زیادی داریم و امیدوارم 

نتیجه ای بگیریم که هواداران خوشحال شوند.

مربی ایرانی را له نکنیممربی ایرانی را له نکنیم
محمد نوازی، مربی استقلال معتقد است اتفاقاتی که قبل از دربی رخ داد، آرامش را از این تیم گرفت

مدیران اســتقلال بود. 
در این مورد چه صحبتی 

دارید؟
من نباید نظر بدهم و دیگران در 

این خصوص صحبت کرده اند. من 
می خواهم کلی صحبت کنم. مگر 

من و سهراب تیم را درست نکرده 
بودیم؟ اســتقلال واقعا در شرایط 
خوبی قرار گرفته بــود و تیم آرامش 

داشت، اینکه چرا قبل از بازی چنین 
تصمیمی گرفته شد را باید از مسئولان 

سؤال کنید. من استقلالی هستم و با تمام 
وجودم به آقــای بوژوویچ کمک می کنم 

ولی آرامش اســتقلال قبل از دربی به هم 
ریخت. ما از پیشکسوتان هم توقع حمایت 

داریم ولی خیلی از آنها حمایت نمی کنند.

   آیا تیم را در بازی با پرسپولیس 
شما ارنج کردید؟

آقای بوژوویچ در آن مدت کوتاه کاری نمی توانست 
انجام دهد. بله من در مورد ترکیب تصمیم گرفتم و 

نظر سرمربی تیم هم مثل نظر من بود.

   فکر می کنید استقلال با 
بوژوویچ نتیجه بگیرد؟

تا جایی که در توان ماست کمک می کنیم 
 این مربی نتیجه بگیرد. ما دنبال زمین زدن 
استقلال نیستیم، دنبال منافع فردی نیستیم 
و استقلال از هر چیزی برایمان مهم تر است. 
چیزی کــه آزاردهنده اســت، عدم اعتماد 
به مربیان ایرانی اســت. این نگاه باید تغییر 
کند، ما نباید مربیان ایرانی را له کنیم. آقای 
خیابانی به عنوان یک گزارشــگر و مجری 
طوری در مورد مربیــان خارجی صحبت 
می کند که انگار با آنها قهرمان جام جهانی 

شده ایم.

   گفته می شود بازیکنان 
هم بابت تصمیمات عجولانه مدیران 

باشگاه ناراحت هستند؟
ما بازی حساســی با النصر داریم و تیم 
در حال حاضر نیاز بــه آرامش دارد. 
خیلی ها دنبال منافع فردی خودشان 

بودند ولی الان بهتر است سکوت کنم.

برد النصر؟ چرا نتوانیم؟ ما تیم خوبی داریم و امیدوارم هواداران هم به ورزشــگاه بیایند و 
تیم را حمایت کنند. در بازی با الریان شایســتگی خودمان را نشــان دادیم، استقلال خیلی 
وقت ها که در شــرایط ســخت قرار داشــته کارهای بزرگی انجام داده اســت. حالا هم تلاش 

می کنیم  النصر را ببریم، ما باید در تهران یک نتیجه خوب بگیریم.

Mohammad Navazi

ب  ا سهر
خــودش بارها گفت کــه فقط 

می خواهد به استقلال کمک کند و دنبال منافع 

فردی نیست اما چرا به او توهین شد. سهراب از جنوب و 

از کنار پدر و مادرش به تهران آمد ولی چرا به او خانه و ماشین 

ندادند؟ چرا بین مربیان ایرانی و خارجی فرق می گذاریم؟ الان یک 

مربی مثل موسیمانه بیشتر از 100 میلیارد خرج روی دست باشگاه 

گذاشته است، آیا نمی شــد این مبلغ را خرج تیم های پایه و امکانات 

استقلال کرد؟ چرا مربیان ایرانی را له می کنیم و مربیان خارجی را بالا 

می بریم؟ اگر مربی خارجی کیفیت خوبی داشته باشد و نتیجه بگیرد 

هیچ حرفی باقی نمی ماند و من هم به عنوان یک مربی ایرانی از او 

یاد می گیرم ولی مربی بی کیفیت به چه دردی می خورد. 

در این سال ها کدام مربی خارجی استقلال را 

قهرمان لیگ برتر کرده است؟

ب توهین شد
چرا به سهرا
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